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Datum: 10. 3. 2011 

 

 

ZAPISNIK 

 

 

9. seja sveta zavoda, ki je bila v sredo, 9. 3. 2011 v zbornici šole. 

 

Prisotni: Nataša Štumberger, Branka Gaiser, Dragica Rozman, Franc Murko, Vika Vrabl, 

Miran Murko, Gordan Škraba, Viktor Markovič, Vesna Mesarič Lorber (ravnateljica), 

Barbara Gerečnik (pomočnica ravnateljice za vrtec), Klaudija Kolarič (računovodkinja) 

 

Upravičeno odsotni: Jožica Lešnik, Sabina Nedeljko 

 

Neupravičeno odsotni: Andrej Tkalec 

 

 

Sprejeti dnevni red: 

 

1. Pregled sklepov zadnje seje  

2. Poslovno poročilo ravnatelja za leto 2010 

3. Finančno poročilo – zaključni račun za leto 2010 

4. Ocenjevanje delovne uspešnosti ravnatelja  

5. Predlogi in pobude. 

 
 

Predsednica sveta zavoda ga. Nataša Štumberger pozdravi vse prisotne in prebere dnevni red 

10. seje sveta zavoda. Dnevni red je soglasno sprejet. 

 

K točki 1 

 

Po pregledu zapisnika so bili vsi sklepi realizirani. 

 

Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber  pove, da še ni prišlo do končne realizacije  8. sklepa, 

saj se ograja pri vrtcu še ni začela popravljat. 

 

G. Viktor Markovič je povedal, da šola naj pokliče g. Jelena na Občino Hajdino in se 

dogovori za srečanje, na katerem bo prisotne tudi projektant. 

 

Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber  pove tudi, da je šola pridobila predračune za prenovo 

podstrešja stare šole, izgradnjo šeste igralnice v vrtcu, razširitev šolske jedilnice, ureditev 

športnega igrišča in to vključila v finančni načrt za leti 2011 in 2012. 
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G. Viktor Markovič pove, da bo težko glede denarnih sredstev na občini, saj je občina 

zadolžena. Najtežje bo leta 2011 in 2012. Dodal je, da šola naj naprej rešuje tekoče zadeva, 

sam pa si bo prizadeval, da bo šola dobila določena denarna sredstva. 

 

K točki 2 

 

Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber  prebere poslovno poročilo za leto 2010. (glej prilogo) 

 

Posebej poudari, da smo v leto 2010 opravili obnovo tal v telovadnici v vrednosti 8.000 EUR 

. Del računa je šola plačala, drugi del pa bo krila Občina Hajdina v letu 2011. 

 

V letu 2010 je šola morala plačati tudi kazen, zaradi nepravilnosti pri razpisu za prosto 

delovno mesto delavke v vrtcu. 

 

G. Mirana Murka zanima kako je z denarjem, ki ga šola dobi od dajanja telovadnice v najem? 

 

Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber  pove, da se denar porabi za plačevanje dežurstvev ob 

sobotah in za sprotno vzdrževanje in čiščenje telovadnice. Tudi cena najema je zelo nizka. 

 

Ga. Viktorja Markoviča zanima, zakaj učenci dosegajo tako slabe rezultate pri NPZ? 

 

Ga. Nataša Štumberger poda obrazložitev slabih rezultatov. 

 

Po krajši razpravi se sprejme naslednji: 

 

1. SKLEP: Svet zavoda potrdi poslovno poročilo za leto 2011. 

 

K točki 3 

 

Finančno poročilo za leto 2010 je prisotnim članom predstavila računovodkinja ga. Klaudija 

Kolarič (glej prilogo) in sicer: obrazložitev bilance stanje na dan 31. 12. 2010, celotne 

prihodke in odhodke v letu 2010 ter ločeno prihodke in odhodke za leto 2010 za enoto vrtec. 

 

Na vprašanje g. Gordana Škraba zakaj je postavka pri vrtcu za GP Project ing tako visoka? 

 

Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber  članom Sveta zavod pove da gre za pogodbo, ki je 

bila podpisana že prej in še čaka na obrazložitev te pogodbe. 

 

Po kratki razpravi se sprejme naslednji: 

 

2. SKLEP: V čim krajšem času se sestanejo predstavniki GP PROJECT ING d.o.o., 

ravnateljica in občina ter pregledajo pogodbo in utemeljijo ceno računa, ki ga šoli za vrtec 

izstavlja podjetje GP Project Ing d.o.o. 

 

3. SKELP: Svet zavoda potrdi finančno poročilo za leto 2010. 

 

K točki 4 

 



Predsednica sveta zavoda ga. Nataša Štumberger je prisotne seznanila s potekom ocenjevanja 

delovne uspešnosti ravnatelja in povedala, kako so g. ravnatelja ocenili strokovni delavci šole. 

Člani sveta zavoda so g. ravnatelja ocenili v vseh potrebnih točkah. 

 

4. SKLEP:  G. ravnatelj je dosegel  51 % meril za doseganje plače za delovno uspešnost. 

 

 

K točki 5 

 

Ga. Nataša Štumberger pove, da je potrebna potrditev komisije za izločanje gradiva za odpis 

iz šolske knjižnice. 

 

5. SKLEP: Svet zavoda potrdi komisijo za izločanje gradiva iz šolske knjižnice za odpis v 

sestavi: ga. Vesna Mesarič Lorber, ga. Tatjana Habjanič in ga. Tatjana Lukovnjak. 

 

Ga. Barbara Gerečnik pove, da je potrebna tudi potrditev komisije za sprejem otrok v vrtec s 

strani Sveta zavoda. 

 

Predlagana je komisija v naslednji sestavi: 

 

1. Barbara Gerečnik – predstavnica strokovnih delavcev  

2. Polonca Ranfl – predstavnica staršev  

3. Valerija Šamprl – predstavnica občine  

 

 

6. SKLEP: Svet zavoda potrdi komisijo za sprejem otrok v vrtec. 

 

Ga. Vesna Mesarič Lorber pove, da smo na šoli imeli inšpekcijo s strani MŠŠ, ki je pregledala 

postopek za imenovanja ravnatelja in da ni bilo ugotovljenih nepravilnosti. 

 

G. Gordan Škraba predlaga, da bi na seji sveta zavoda lahko prisostvovala novinarka in 

predsednica SVIZ OŠ Hajdina. 

 

Po kratki razpravi se sprejme naslednji: 

 

7. SKLEP: Povzetek sej Sveta zavoda OŠ Hajdina se objavi v časopisu HAJDINČAN. 

 

Ga. predsednica Sveta zavoda OŠ Hajdina Nataša Štumberger se vsem zahvali za 

sodelovanje. 

 

Seja je bila zaključena ob 20.15. 

 

 

 

 

Zapisnikarica                                                                                       Predsednica Sveta zavoda 

Natalija Glažar                                                                                           Nataša Štumberger 

 

 

 



 

 

 

 


